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Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PW 
van 20 juni 2013 over de kosten van dienstauto's zoals gebruikt door het college van Gedeputeerde 
Staten. Het college heeft de antwoorden op deze vragen vastgesteld op 13 augustus 2013. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris,^--^ . de voorzitter. 

mr. drs T. van der Wai 

Inlichtingen bij 

mr. E.M. Strating 
Doorkiesnummer 

0320-265279 
Bezoekadres 

Visarenddreef 1 

Lelystad 
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Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van de PVV over de kosten van dienstauto's, 
ingediend op 20 juni 2013, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde Staten 
zoals vastgesteld op 13 augustus 2013 (1516844) 

1. Bent u bekend met het artikel op Omroep Flevoland van 20 juni 2013 en het 
onderzoek in de Elsevier van dezelfde datum? 
http://www.omroepflevoland.nl/Nieuws/103164/flevoland-gs-flevoland-rijden-inde-
duurste-auto-s 

Ja, wij zijn bekend met het artikel. 

2. Kunt u aangeven waarom de provincie met één van de laagste budgetten 
gebruik maakt van de duurste dienstauto's? En zo ja, wat is hiervan de reden? 

Omroep Flevoland heeft haar berichtgeving gebaseerd op een artikel in het weekblad Elsevier d.d. 
22 juni 2013. Elsevier heeft door middel van een WOB-verzoek informatie opgevraagd over de 
aanschaf en het gebruik van dienstauto's door bestuurders. 

Uit de gegevens die wij hebben gegeven aan Elsevier is alleen de cataloguswaarde (€97.000) van de 
dienstauto's gepubliceerd. Daarmee lijkt het alsof de provincie Flevoland de duurste dienstauto's 
heeft in het overzicht van Elsevier. Echter uit het overzicht van Elsevier blijkt niet dat de 
dienstauto's door de provincie worden geleased. De dienstauto's zijn niet aangeschaft, de kosten 
zijn daardoor lager. 

De leasekosten voor de dienstauto's zijn onderstaand weergegeven: 

Leasekosten periode 2003 - 2013 • 
Jaar Totaalbedrag per Aantal lease Kosten per 

jaar auto's leaseauto per jaar 

2003 € 55.288 4 € 13.822 
2004 € 75.542 4 € 18.886 
2005 € 81.818 4 € 20.454 
2006 € 86.848 4 € 21.712 
2007 € 98.413 4 € 24.603 
2008 € 100.705 4 € 25.176 
2009 € 89.691 4 € 22.423 
2010 € 86.511 4 € 21.628 
2011 € 132.093 4 € 33.023 
2012 € 115.213 4 € 28.803 
2013 € 66.210 3 € 22.070 
(t/m 
aug) 

Overigens zijn in het leasecontract een aantal zaken geregeld die bij koop bovenop de aanschafprijs 
zouden worden gerekend (verzekering, reparatie en onderhoud, vervanging van banden, 
vervangende auto bij onderhoud of schade). Bij koop dient tevens een medewerker binnen de 
provincie zich bezig te gaan houden met genoemde zaken als afspraken voor onderhoud e.d. 
Ook deze kosten worden bespaard nu er sprake Is van lease. 
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3. Bent u het met de PVV eens dat het, helemaal in deze tijden van forse 
bezuinigingen, onmogelijk is te verkopen aan de burger dat u onnodig veel geld 
over de balk smijt voor een luxe-ritje met deze dure dienstauto's? En zo nee, 
waarom niet? 

Ja wij zijn het eens met de PVV fractie dat er niet onnodig kosten moeten worden gemaakt. Wij 
proberen dan ook, waar mogelijk, kosten en uitgaven terug te dringen. 

4. Kunt u aangeven wanneer deze dienstauto's worden verkocht en dit elitaire 
college met de eigen auto of het openbaar vervoer gaat reizen? 

Het leasecontract van de dienstauto's loopt medio 2014 af. Op dat moment zal het college opnieuw 
het gebruik van de dienstauto's beoordelen. Het college heeft geen voornemens de dienstauto's op 
voorhand af te schaffen. 


